

Matthias Haffner was born in Ulm/Germany and lives since 1996 as a professional musician in the Netherlands, where he studied Latin American percussion and World Music at the High School in Rotterdam. Since that time Haffner is one of the most asked percussionists in Jazz and World Music in the Netherlands and has there an important role in developing and spreading Brazilian music. Haffner plays in countless projects, toured in whole Europe, Brazil and Africa and gives besides workshops all over the country.

Website: www.matthiashaffner.com

Matthias Haffner wurde in Ulm/Deutschland geboren und lebt seit 1996 als professioneller Musiker in Holland, wo er an der Hochschule in Rotterdam lateinamerikanische Perkussion und Weltmusik studierte. Seit dieser Zeit ist er einer der meistgefragten Perkussionisten im Bereich Jazz und Weltmusik und spielt eine herausragende Rolle in der Entwicklung und Verbreitung brasilianischer Musikkultur in den Niederlanden. Haffner spielt in zahllosen Bands und Projekten, tourte in ganz Europa, Brasilien und Afrika und gibt Workshops in ganz Holland und während seinen Tourneen.

Webseite: www.matthiashaffner.com